



中國香港劍擊總會

FENCING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA

亞洲元老及兒童劍擊錦標賽 2024

器材檢測須知

因應國際比賽流程，所有參賽者請於比賽前一天到器材檢測處進行器材檢查，如在小組賽開始前未能完成器材檢查，將被取消參賽資格，有關器材檢測處開放時間請查閱附件內容。
(地點：亞洲國際博覽館 2 號展館)

Asian Veteran & Children Fencing Championships 2024

Weapon Control Notice

According to International Fencing competition procedure, all fencers please complete your weapon check at least 1day before the competition. Fencers who cannot complete the weapon check and present on the piste before the Poule start will be disqualified.
(Location : AsiaWorld Expo Hall 2)



中國香港劍擊總會

FENCING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA

亞洲元老及兒童劍擊錦標賽 2024

器材檢測須知

請各劍手注意，本次比賽的器材檢測資料如下：

地點：比賽場地

日期及時間：

2024 年 8 月 21 日中午 12 時正至晚上 7 時正

2024 年 8 月 22 日上午 7 時 30 分至下午 4 時正

2024 年 8 月 23 日上午 7 時 30 分至下午 4 時正

2024 年 8 月 24 日上午 7 時 30 分至下午 4 時正

2024 年 8 月 25 日上午 7 時 30 分至中午 12 時正

須檢查之器材：

1. 面罩 (最多 2 個)
2. 劍擊服 (最多 2 件)
3. 劍擊褲 (最多 2 件)
4. 800 牛頓內穿護甲(最多 2 件)
5. 手線及頭線 (最多各 4 條)
6. 劍 (最多 4 把)

**元老組除劍擊服及劍擊長褲必須最少為 350 牛頓外，其他器材必須為國際劍擊聯會 (FIE)認可之器材。

**兒童組除內穿護甲必須為 FIE 認可之 800 牛頓外，其他如劍擊服及面罩必須最少為 350 牛頓。



中國香港劍擊總會

FENCING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA

Asian Veteran & Children Fencing Championships 2024

Weapon Control Notice

Dear Fencers :

The Weapon Control Counter will be located at the venue, please see below for detailed information.

Location : Competition Venue

Date & Time :

21 August 2024	12:00 – 18:00
22 August 2024	07:30 – 16:00
23 August 2024	07:30 – 16:00
24 August 2024	07:30 – 16:00
25 August 2024	07:30 – 12:00

Items check list

1. Mask (Max. 2)
2. Jacket (Max. 2)
3. Breeches (Max. 2)
4. 800N Under-plastron (Max. 2)
5. Body wire (Max. 4)
6. Weapon (Max. 4)

** Veteran fencers must wear uniforms (at least 350 Newtons) and FIE plastron of 800 Newtons. Fencers must use Maraging blades, and FIE masks. Uniforms must either carry the name and marks of the Asian or Oceania country he/she represents; or no markings at all.

** For Children's competition, fencers must wear uniforms and masks (at least 350 Newtons) and FIE plastron of 800 Newtons. No Maraging blade is required. No name and mark are required on the uniform, Boy's or Girl's must need chest protector (without FIE pad).